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Skejby Vorrevang Dagtilbud, Illerupvej 50, 8200 Aarhus N 

Referat af bestyrelsesmøde i Skejby Vorrevang Dagtilbud  
 
 

Tid: torsdag d. 21. marts 2024 kl. 17.15-19.15 
Sted: Rasmus’ kontor, Illerupvej 50 
Referent: Rasmus 
Mad: Rasmus bestiller  
Deltagere: Lulu og Jan fraværende  
 
 
Referat: 
 

1. Nyt fra dagtilbuddet 

• Dagtilbuddet får besøg af rådmanden 3. april. Rådmanden kommer i Skibet, Nordlys,  

Huset på Bakken og Lærkebo. Dagtilbuddet vil gerne vise/drøfte fysiske rammer, børn og 

skak, forældresamarbejde og rekruttering og onboarding.  

• Dagtilbuddet arbejder videre med støj/lyd – et tema, som dagtilbudsbestyrelsen tog op i 

efteråret. Der arbejdes med det i MED, arbejdsmiljøgrupperne i afdelingerne og i 

lederteamet.  

• Tilsyn – Dagtilbuddet skal have tilsyn i efteråret i alle afdelinger. I halvdelen af afdelingerne 

skal dagtilbuddet selv lave tilsynet. Unna (Pæd. leder i Skibet) og Dorthe (Pæd. leder i Huset 

på Bakken) og Rasmus har været på uddannelse, så de kan gennemføre tilsynet.   

 

2. Tema – Bestyrelsen undersøger…  

• Udvælgelse af tema inden for sidste mødes brainstorm. Se nedenfor.  

• Derefter formulering af spørgeguide, vi ønsker at anvende til at indsamle viden ude i 

afdelingerne.  

 

Venskaber – fællesskaber – Social Udvikling – Inklusion/eksklusion.  

Aktiviteter – fordeling af tid/aktiviteter – Bevægelse – Kreativ udvikling.  

Mulighed for at føle sig hjemme – omgivelser.  

Interaktion – imødekommenhed – Aflevering/hentning.  

Intimitet/blufærdighed. 
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Aktiviteter – fordeling af tid/aktiviteter – Bevægelse – Kreativ udvikling  

Bestyrelsen bliver nysgerrig på at undersøge, hvordan vi arbejder med at skabe 

læringsmiljøer med fokus på kreativitet, nysgerrighed og fantasi.  

Der bliver udarbejdet en spørgeguide, og bestyrelsesmedlemmerne tager ud i egen afdeling 

og undersøger. Deres undersøgelser bruges på bestyrelsesmødet i maj til at være lærende 

sammen omkring den pædagogiske praksis.    

 

3. Evt.  

• Vi drøfter kort mad og de forskelligheder, der er i afdelingerne. De afdelinger, som får 

leveret mad fra Cantina, oplever, at kvaliteten er stigende, hvilket er positivt. Kunne man 

ved næste valg kigge på egen produktion i dagtilbuddet udover Nordlys og Bonanza?  

 


